
Company Introduction 公司简介

Foshan Jielian Furniture company is a high-end ergonomic office chair innovative
enterprise that integrates professionally design, R&D, production and sales. All of
products and accessories are independently researched and developed, produced by
ourselves.
佛山捷联家具有限公司是一家集专业设计、研发、生产和销售为一体的高端人体

工学椅创新型企业。公司所有产品零配件均为自主研发和生产，有模具加工开发、

注塑、扶手和铝合金压铸等关联配套工厂。

Our management keeps to the global ISO9000 Quality Standard、ISO14001
environmental management standard、SA8000 Social Ethical Accountability standard,
all the products are designed and produced not only according to the safety testing
standard of American office furniture association(BIFMA)and but also to the
European SGSEN1335 certificate testing standard, always provides for customers the
personalized customization、healthy, fashionable and environment friendly products.
公司管理遵循全球的 ISO9001 质量管理标准、ISO14001 环境管理标准和 SA8000

社会道德责任标准，所有产品都获得按美国办公家具协会 BIFMA 安全性检测标准

和欧洲 SGSEN1335 认证测试标准设计和生产，始终为消费者提供个性化定制、健

康、时尚和环保的产品。



The company locates in Nanhai District, Fo’shan City, where is the global furniture
distribution base in China. covers an area of 4,500 square meters, and 3 layers each
for office, warehouse and production. Now Jielian produces more than 80,00 pieces
every month with 30 employees.Product series varities from executive chair,
manager chair, task chair to visitor chair. More important, we will keep updating and
innovating to meet market various needs all the time.
公司座落于全球家具集散基地佛山市南海区，捷联家具拥有生产面积 4500 平方

米，第一层为仓库，第二层是生产车间，第三层是办公室。生产工人 30 人，每

月稳定产能为 8000 张。捷联家具专注于办公网椅的生产，产品包括大班椅、中

班椅、职员椅和班前椅。捷联家具始终专注于紧密贴合变化的市场需求。
我们的产品，注重人性化的工学设计、采用环保可回收的材料、执行国际品质标准，创造更

健康、生命周期更持久的产品。我们在生产上注重节能减排、回收利用，采用中央除尘系统、

自动喷漆产线，减少对健康与环境的危害。
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Production Handcraft-工艺细节



Product Series 产品系列

Boss chair: 1808,1806 大班椅

Executive chair: 1606,1605 中班椅

Task chair: 1501,1108 职员椅

Meeting chair: 1308, 1306, 1305, 1301 班前椅

Office 员工办公室



Showroom 展厅



Exhibition 展会
----2018.3 CIFF Guangzhou 2018 年 3月广州家具展

----2018.10 ORGATEC Cologne 2018年 10 月德国科隆家具展


